



PROVINCE DE QUÉBEC
Municipalité du *Canton de Gore*
AVIS PUBLIC
AUX CONTRIBUABLES DE LA SUSDITE MUNICIPALITÉ

SÉANCE EXTRAORDINAIRE

AVIS est donné qu'une séance extraordinaire convoquée par la Greffière-trésorière aura lieu le lundi 29 juin 2026 à 17 h 30 à la place régulière des séances.

Les sujets à l'ordre du jour sont les suivants :

1. OUVERTURE DE LA SÉANCE
2. CONSTATATION DE LA RÉGULARITÉ DE L'AVIS DE CONVOCATION
3. ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR
4. DÉPÔT DES RÉSULTATS DE LA PROCÉDURE DE DEMANDE D'APPROBATION RÉFÉRENDIAIRE : 2^e PROJET PARTICULIER DE CONSTRUCTION, DE MODIFICATION OU D'OCCUPATION D'UN IMMEUBLE (PPCMOI) DE LA MUNICIPALITÉ DU CANTON DE GORE, EN VERTU DU RÈGLEMENT NUMÉRO 248 ET CONCERNANT LA CONSTRUCTION D'UNE ALLÉE D'ACCÈS ET D'UNE AIRE DE STATIONNEMENT SUR LE LOT 5 081 112 SITUÉ SUR LA RUE HAZLETT-HICKS, DANS LA ZONE VI-10
5. ADOPTION PROJET PARTICULIER DE CONSTRUCTION, DE MODIFICATION OU D'OCCUPATION D'UN IMMEUBLE (PPCMOI) DE LA MUNICIPALITÉ DU CANTON DE GORE, EN VERTU DU RÈGLEMENT NUMÉRO 248 ET CONCERNANT LA CONSTRUCTION D'UNE ALLÉE D'ACCÈS ET D'UNE AIRE DE STATIONNEMENT SUR LE LOT 5 081 112 SITUÉ SUR LA RUE HAZLETT-HICKS, DANS LA ZONE VI-10
6. ADOPTION DU RÈGLEMENT 240-07 MODIFIANT LE RÈGLEMENT 240-06 CONCERNANT LES RÈGLES APPLICABLES AU PARC DU LAC BEATTIE – STATIONNEMENT
7. ORDONNANCE EN VERTU DU RLRQ, C. P-38-002, R.1 : CHIENS PORTANT LES LICENCES NO 1673 ET NO 1674 AU 9, CHEMIN BOUCHETTE
8. ORDONNANCE EN VERTU DU RLRQ, C. P-38-002, R.1 : CHIENS SANS LICENCES AU 9, CHEMIN BOUCHETTE
9. PÉRIODE DE QUESTIONS
10. LEVÉE DE LA SÉANCE

Donné à Gore, ce 11^e jour du mois de juin 2026.

Sarah Channell
Greffière-trésorière



PROVINCE OF QUEBEC
Municipality of the *Township of Gore*
PUBLIC NOTICE
TO THE RATEPAYERS OF THE AFORESAID MUNICIPALITY

SPECIAL MEETING

Notice is given that a special meeting convened by the Clerk-Treasurer will take place on Monday June 29, 2026, at 5:30 p.m. at the regular place for meetings.

Subjects on the agenda are as follows:

1. CALL TO ORDER
2. CONFIRMATION OF THE REGULARITY OF THE NOTICE OF CONVOCATION
3. ADOPTION OF THE AGENDA
4. TABLING OF THE RESULTS REGARDING THE REQUEST PROCEDURES FOR REFERENDUM APPROVAL: 2ND DRAFT OF A SPECIFIC CONSTRUCTION, ALTERATION OR OCCUPANCY PROJECT OF AN IMMOVABLE (SCAOPI) UNDER BY-LAW NUMBER 248 AND CONCERNING THE CONSTRUCTION OF A DRIVEWAY AND PARKING AREA ON LOT 5 081 112 SITUATED ON HAZLETT-HICKS STREET, IN ZONE VI-10
5. ADOPTION A SPECIFIC CONSTRUCTION, ALTERATION OR OCCUPANCY PROJECT OF AN IMMOVABLE (SCAOPI) UNDER BY-LAW NUMBER 248 AND CONCERNING THE CONSTRUCTION OF A DRIVEWAY AND PARKING AREA ON LOT 5 081 112 SITUATED ON HAZLETT-HICKS STREET, IN ZONE VI-10
6. ADOPTION OF BY-LAW 240-07 AMENDING BY-LAW 240-06 REGARDING THE RULES AT LAKE BEATTIE PARK – PARKING
7. ORDER UNDER THE CQLR, C. P-38-002, R.1: DOGS WITH LICENCES NO. 1673 AND NO. 1674 AT 9 BOUCHETTE ROAD
8. ORDER UNDER THE CQLR, C. P-38-002, R.1: DOGS WITHOUT LICENCES AT 9 BOUCHETTE ROAD
9. QUESTION PERIOD
10. ADJOURNMENT

Given in Gore on June 11, 2026


Sarah Channell
Clerk-Treasurer